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CONSTRUCCIONS I PROJECTES BAEMA, S.L.

C/ SANT MIQUEL, 31 - SOT.
C/ ESTANY DEL MONESTIR, 6

T. 605 39 17 14
baema@hotmail.es

AGENTE DE PROXIMIDAD

CAN MAIOL-COLEGIOS 159.000 €
Terreno de 150m2 para poder hacer 
bloque pisos de 3 viviendas, una de 
ellas duplex + 3 plazas parking, 3 
trasteros y terreno comunitario.

CAN MAIOL 125.000 €
Parcela 200m2 bien ubicada al lado 
de colegio y Caprabo. Ideal para 
adosado. 

CAN FALGUERA 158.000 €
Parcela vallada 650m2 en Palau zona 
Can Falguera. 

CAN ROVIRA (Lliçà M.) 299.000 €
Casa 270m2 en parcela 800m2, 4 
hab, 2 baños, garaje alto para furgón 
y piscina. Cerca colegio, CAP, y 
supermercado. Todos los servicios.

PALAU
Alto estanding, 350m2 en parcela de 
790m2, 7 hab, 5 baños, jardín con 
barbacoa, Perfecto estado. 

PALAU 369.000 €
Casa 275m2, 4 hab, 3 baños, garaje, 
terraza y jardín. Buen estado.

CAN MAIOL 337.000 €

575.000 €

CAN FALGUERA
Alto standing 402m2 en parcela de 
670m2, 4 hab, 3 baños, comedor 
60m2. Vistas fantásticas. 

489.000 €

LA PINEDA
Casa 160m2 en parcela de 400m2, 3 
hab, 3 baños, barbacoa y zona de 
piscina, totalmente actualizada. 

429.000 €

CENTRO
Casa tipo masía en zona alta, 140m2, 
3 hab, 2 baños, 600 m2 de jardín y 
terraza. Oportunidad. 

389.000 €

CALDES
Casa 180m2 construídos, 4 hab, 2 
baños. A tan solo 10 minutos del 
centro de Caldes de Montbui.

298.000 €

CAN FALGUERA
Casa 120m2 en parcela de 400m2 
para comprar en planos. Acabados a 
escoger. Entrega en 12 meses.

389.000 €

Casa 180m2, 3 hab, 2 baños, garaje 
3 coches, jardín 50m2 atrás + 20m2 
delante en perfecto estado.

CAN SALGOT (Lliçà M.) 379.000 €
Casa 180m2 en parcela de 550m2, 4 
hab, 3 baños, piscina.

LA SAGRERA 389.000 €
280m2 a 3 vientos, 2 plantas, garaje, 
boardilla, 4 hab, 2 baños completos.

CALDES M. 399.000 €
Casa para 2 familias independientes, 
2 comedores, 2 cocinas, 4 baños y 9 
hab, a 10 minutos centro.

CAN VALLS (Caldes) 410.000 €
Casa 4 vientos 318m2 en parcela de 
800m2, 5 hab, 2 baños, amplio 
garaje, calef, aire ac.

CENTRO 350.000 €
Casa 140m2, 4 hab, 2 baños con 
bañera hidromasaje en 1ª planta, 
terraza 20m2 + jardín 100m2.  

PALAU CENTRO 389.000 €
Casa adosada 250m2, 4 hab, garaje, 
terraza, jardín y piscina. 
¡Oportunidad! 

PALAU CENTRO 290.000 €
Dúplex grande 135m2, 4 hab, 2 
baños, ascensor, 2 terrazas 
(60m2+10m2). Buenas vistas y 
muy soleado. 

PALAU 175.000 €
Piso 65m2, 2 hab, 1 baño, piscina, 
barbacoa y trastero. Reformado. 

PALAU 215.000 €
Piso obra nueva 95m2, 3 hab, 2 
baños, comedor 32m2, garaje + 
trastero, ascensor. Buenas vistas.

PALAU CENTRO 135.000 €
Piso 85m2, 4 hab, 2 baños. Sin 
ascensor. Buen estado. 

MOLLET 95.000 €
Local 78m2 que se puede convertir 
en vivienda de planta baja.

PALAU 280.000 €
300m2 con patio delante y detras, 
agua, luz, aire comp, oficinas 100m2 
aire ac. 

SERVEI DE TAXADOR AUTORITZATVols saber el preu de la teva propietat ??



El municipi va acollir al llarg de la setmana més d’una vintena 
d’activitats, organitzades amb les entitats esportives locals, sent 
un èxit d’implicació per part de la ciutadania i les esportistes.

Amb aquesta «revolució», l’Ajuntament ha volgut donar 
visibilitat a l’esport local femení i els valors que representa; 
promoure la lluita contra els prejudicis de gènere i una visió 
patriarcal i masculinitzada de l’esport, i també posar a debat els 
principals factors que el promouen i el frenen a Palau-solità i 
Plegamans.

Les activitats

La Revolució

La Setmana de l’Esport Femení va començar el 30 de maig 
amb la inauguració de l’exposició fotogràfica «La Revolució», 
al Pavelló Municipal d’Esports Maria Víctor, amb fotografies 
enviades per dones de la vila de totes les edats fent esport. 
Es tracta d’un recorregut des de l’homenatge a l’atleta Maria 
Víctor fins a les ambaixadores de la Setmana: les jugadores del 
Generali HC Palau, campiones d’Europa 2022, Berta Busquets i 
Mariona Colomer, que van llegir un manifest.

Les activitats van continuar el dimarts 31 de maig a la tarda 
amb una jornada de portes obertes-entrenament de futbol 
del FC Palau al camp de futbol municipal Francesc Serracanta. 
Paral·lelament també es va realitzar un torneig de pàdel a les 
pistes de Can Falguera.

L’1 de juny es va fer una jornada de portes obertes i exhibició de 
Gimnàstica Rítmica del Club Esportiu Palau al Pavelló d’Esports. 
També es va realitzar una altra jornada de portes obertes-
entrenament de futbol del FC Palau al camp de futbol municipal 
Francesc Serracanta, i un altre torneig de pàdel a Can falguera.

HC Palau Sub’17, rebuda institucional

També a la tarda de l’1 de juny, a l’Ajuntament, es va fer una 
rebuda institucional a l’equip de l’Hoquei Club Palau Sub’17, 
Campiones d’Europa 2021. Després del parlament de l’alcalde, 
Oriol Lozano, jugadores i tècnics de l’equip van rebre uns 

obsequis que van ser entregats per alguns regidors de l’equip de 
govern. «Agraïm a les jugadores la feina que fan dia a dia i a les 
famílies la seva dedicació, a més un reconeixement molt especial 
a elles perquè, al final, no es guanya un campionat d’Europa cada 
dia», va dir l’alcalde.  Lozano va convidar a l’esportista i pilot, 
Laia Sanz, a participar de la foto de grup amb les Campiones 
d’Europa Sub’17.

Entre els assistents a l’acte, a part de l’alcalde, les regidores 
Eva Soler, Patrícia Freire i Laura Navarro, juntament amb els 
regidors Jordi Plaza, Sergi Plaza i Ignasi Fargas, per part de 
l’equip de govern. Per part de l’oposició, els regidors Marc 
Sanabria —PSC—, Andrés Martínez i Juan Martínez —Cs—. 

La conferència

La pilot Laia Sanz, entrevistada per la periodista de Ràdio 
Palau, Sira Riera, ens va parlar de la seva experiència com 
a esportista en un «món d’homes» al Teatre de la Vila en la 
conferència «Competint en un món d’homes». Sanz ha destacat 
internacionalment en de renom internacional en les disciplines 
motociclistes del trial, el raid, l’enduro i el Ral·li Dakar, on n’ha 
guanyat onze edicions consecutives en categoria femenina. 
Actualment s’ha passat al món del cotxes ja que «necessitava 
nous reptes i encaminar-me per aconseguir noves fites», 
va explicar Sanz. La pilot va compartir amb els assistents la 
dificultat de competir sempre en un entorn d’homes i que en 
nombroses ocasions la miraven de manera estranya.

La taula rodona

El 2 de juny van continuar els actes amb una jornada de portes 
obertes i exhibició de Patinatge del PAP Club Patinatge Artístic 
Palau, al Pavelló Municipal d’Esports Maria Víctor; portes 
obertes també del FC Palau, al camp de futbol municipal 
Francesc Serracanta.

Més tard, al Teatre de la Vila, la periodista Isabel Bosch va 
conduir la taula rodona «Dones a l’esport local». L’acte va 
comptar amb l’assistència de la Secretària General de l’Esport i 

Entre el 30 de maig i el 5 de juny la vila ha gaudit d’una sèrie d’activitats 
dedicada a l’esport femení amb jornades de portes obertes, tornejos i xerrades. alzinapalau.catalzinapalau.cat
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‘LA REVOLUCIÓ’, LA SETMANA 
DE L’ESPORT FEMENÍ A 
PALAU-SOLITÀ I PLEGAMANS
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C/ ESTANY DEL MONESTIR, 6

T. 605 39 17 14
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CONSTRUCCIONS I PROJECTES BAEMA, S.L.

IMMOSORT PALAU

P R O Y E C T O  O B R A  N U E VA
OPCIÓN 1: 1 SOLA PLANTA OPCIÓN 2: 2 PLANTAS

PLANTA BAJA

PRIMERA PLANTA

CAN FALGUERA
Parcela de 400m2

Desde 350.000 €
ENTREGA DE 12 A 18 MESES

2 VIVIENDAS A 4 VIENTOS:
115m2 + 125m2

2 VIVIENDAS A 4 VIENTOS:
160 m2

l’Activitat Física de la Generalitat de Catalunya, Anna Caula, que, 
prèviament, va aprofitar per visitar l’Ajuntament i signar en el 
Llibre d’Honor.

Abans de la xerrada, la Secretaria General de l’Esport va felicitar 
l’Ajuntament per aquesta iniciativa i el va qualificar de «pioner». 

Així mateix, va pronosticar «que de ben segur que altres 
municipis seguiran l’estela de Palau-solità i Plegamans».

L’alcalde, Oriol Lozano, també va intervenir per dir que: «Estem 
celebrant una setmana molt especial on l’objectiu és visualitzar 

i promocionar l’esport femení local, a més de potenciar totes 
aquelles entitats esportives que ajudin a fer créixer l’esport 
femení». 

A la taula rodona, hi van participar les esportistes Berta 
Busquets, jugadora de l’HC Palau; Sara Extremera, futbolista 
del RCD Espanyol; Naila Calderón, primera entrenadora de 
l’amateur B de l’EFB Ripollet; Montserrat Garceso, Presidenta 
de l’Atlètic Club Palau; Susana Cosín, ex esportista patinadora; 
Elisabet Soler, àrbitre i ex jugadora d’hoquei, i Neus Mas, ex 
nedadora.
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CAMÍ REIAL, 132
08184 Palau-solità i Plegamans

       93 394 85 42 -      93 394 85 47
palau@asesorstc.com
WWW.ASESORSTC.COM

Els teus assessors des de 1987 a Palau,

en temes fiscals, laborals,

comptables i jurídics

  

PER A PARTICULARS, AUTÒNOMS I PIMES

Altres activitats

Divendres, 3 de juny, hi va haver una nova jornada de portes 
obertes-entrenament d’hoquei de l’HC Palau, per a nenes de 3 a 
6 anys, a les 11 i a les 16 hores. A les 18 hores, una altra jornada 
de portes obertes, en aquest cas de futbol sala del FS Palau. 
Totes al Pavelló Municipal d’Esports Maria Víctor.

Al vespre i al Teatre de la Vila es va projectar la la pel·lícula 
documental «Hijas de Cynisca», film de Beatriz Carretero, 
envers les dones, la desigualtat i el tracte que en reben per part 
d’alguns periodistes.

Durant el cap de setmana es va realitzar la xerrada d’Atletisme 
«Running i dona» del CA Palau, el torneig d’Escacs del Club 
d’Escacs Palau, la jornada de portes obertes de bàsquet de 

l’ACB Palau, el torneig de Bitlles Catalanes de l’Associació Bitlles 
Catalanes Va Tornem-hi!
El cap de setmana també va comptar amb el Campionat de 
Catalunya de Bàsquet —1a Catalana— que es va disputar entre 
dissabte tarda i diumenge al matí.
El torneig de Futbol Women’s Palau Cup del FC Palau, juntament 
amb  la Màsterclass de defensa personal del CE PalauBoxing 
i MMA, es van ajornar fins al diumenge 12 de juny. El torneig 
d’Escola Hoquei a càrrec de l’HC Palau de dissabte va quedar 
finalment anul·lat.

«...ESTEM CELEBRANT 
UNA SETMANA MOLT 

ESPECIAL ON L’OBJECTIU 
ÉS VISUALITZAR I 

PROMOCIONAR L’ESPORT 
FEMENÍ LOCAL...»
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ESCANEJA EL CODI QR,
VES AL WEB O
ENVIA UN E-MAIL A
info@alzinapalau.cat

SUBSCRIU-T’HI JA!!!

L’ACTUALITAT,
CADA SETMANA

EN FORMAT DIGITAL

Encara no t’has subscrit
a la NEWSLETTER ?



P A L A U - S O L I T À  I  P L E G A M A N S

OPINIÓN

LA VOZ DE NUESTROS AFILIADOS: JUAN MARTÍNEZ NIETO
Como concejal del Ayuntamiento de Palau, desde hace 7 años, siempre 
me ha movido la idea de servicio al ciudadano. Siempre he entendido 
que como cargo electo, mi función es trabajar para los vecinos y nunca 
por mis intereses personales. En todo momento he escuchado y he 
intentado ayudar a los vecinos que se han dirigido a mí o a mi grupo y 
me han trasladado un problema o una petición concreta.

El trabajo en la oposición no es tan visible como la del equipo de 
gobierno y a veces no se tiene presente, pero puede ayudar a mediar 
con la administración, buscando ideas y soluciones que satisfagan a las 
partes. 

ciudadanospalau@gmail.com 

Andrés Martínez  670 335 725
Juan Martínez  687 845 857

Cs_Palau @Cs_Palau CsPalau

¿Quieres hacerte simpatizante de nuestra agrupación y recibir información sobre nuestras actividades? 
Contacta con nosotros en alguno de los teléfonos del pie de página, envía un correo a nuestra dirección o 

regístrate como simpatizante en la web de nuestra formación política: https://www.ciudadanos-cs.org

EL PROCESO PARTICIPATIVO Y LA SUPUESTA DEMOCRACIA POPULAR 

Hace pocos días terminó el plazo para votar sobre el cambio de modelo de gestión del servicio de suministro de 
agua a Palau, en lo que pomposamente el Equipo de Gobierno denomina proceso participativo.

Se trataba de dar una supuesta apariencia de voluntad popular a una decisión que ya habían tomado ERC y 
Junts x Cat y para la que habían encargado un informe a medida que concluía la bondad del modelo propuesto por 
el Ayuntamiento.

Vaya por delante que los Ayuntamientos tienen que tener presente y en consideración la opinión de la población, 
ante la que responden y a la que se deben, pero no quiere decir que todo se tenga que poner a votación popular, 
pues hay cuestiones que sobrepasan por motivos técnicos.

El tema se ha politizado por la manera de gestionarlo el Equipo de Gobierno, pues al pretender que se vote por una 
opción ya decidida, ha creado suspicacias sobre el verdadero objetivo de este cambio, teniendo en cuenta que el 
servicio de agua en Palau funciona correctamente y es uno de los más económicos de nuestro entorno. 

La ley de�ne el servicio de suministro de agua como un servicio público, del que son responsables los 
ayuntamientos. El método de gestión directa, es una de las formas de funcionamiento del servicio, y existen 
ejemplos de e�ciencia y buen funcionamiento de este método, no muy lejos de nuestra población. Pero la 
propuesta del Ayuntamiento era un falso sistema de gestión directa, al adjudicar el servicio a un consorcio que da 
soporte a los ayuntamientos para la gestión del agua a través de una empresa de dicho consorcio, sin opción de 
licitación, lo cual fue declarado fraude de ley por el Tribunal Supremo en uno de sus contratos.

Entenderíamos la necesidad de un cambio del modelo de gestión sí, a partir de unos problemas de suministro o 
mantenimiento o calidad del agua, las incomodidades fueran superiores a las ventajas, pero este no es el caso 
nuestro. 

Por último y no más importante, no se ha respetado la imparcialidad en el proceso, pues en algunas mesas se 
incitaba al votante a elegir la opción propuesta por el Ayuntamiento, negando el principio de neutralidad a pie de 
urna de las consultas.

9publicitatpublicitat | punt de vistapunt de vista



Però...quina sorpresa! La meva filla va anar a fer la preinscripció 
a P3 pel curs vinent a l’escola on ella i l’avi de la criatura, 
traspassat fa uns mesos, desitjaven. Tot anava bé fins que la 
meva filla, molt honestament, va comentar el petit problema 
motriu que té el nostre infant des del naixement. 

Aleshores, tot van ser pegues: que potser millor que repetís 
P2 a EEBB, que no se sabia si tindrien subvenció per atendre’l, 
que esclar, però..., en definitiva, poca claredat, o potser poca 
sensibilitat? La directora es va comprometre a trucar la meva 
filla en breu. Això passava el mes de març, encara no l’ha trucat.

Atesa la situació, jo, mare de la meva filla i àvia de la criatura, 
vaig sol·licitar una entrevista amb la directora de l’escola que 
se’m va concedir a principis de maig, després de repetits intents 
i d’interrogatoris respecte del motiu pel qual sol·licitava la visita. 

Finalment se’m va concedir i quina va ser la meva sorpresa quan 
la directora mateixa em va dir que no en sabia res de l’infant, 
que en desconeixia el tema i va negar tot el que li havia dit a la 
meva filla en l’entrevista del mes de març que, per cert, encara 
esperem que li concertin la visita a que es va comprometre.

Com a mare i com a àvia, vaig sentir una profunda ferida al cor. 
Era possible tanta hipocresia? Així, la directora va prendre nota 
de la situació i em va dir que en breu em trucaria. Naturalment 
no he rebut cap comunicat ni s’ha posat en contacte amb 
nosaltres, malgrat que va afirmar que l’infant té plaça reservada 
fins el setembre. A hores d’ara, res de res.

És inevitable preguntar-se si l’escola, amb tota l’aurèola que 
sembla tenir, no és més que una escola que presumptament 
selecciona l’alumnat i discrimina segons les necessitats que 
presenten els futurs alumnes. Si és així, seria molt lleig i més 
encara tenint en compte que, públiques o concertades, les 
escoles es nodreixen amb diner públic.

Marta
Una àvia dolguda

La meva filla és mare monoparental d’un infant preciós 
que gaudeix de bona salut i presenta un creixement 
personal i desenvolupament cognitiu completament 
normal.

PRESUMPTA 
DISCRIMINACIÓ?

alzinapalau.catalzinapalau.cat

MARTA 25·05·2022

10 cartescartes | opinióopinió





La sessió del passat 26 de maig, de poc més de 45 minuts i que 
estranava un nou sistema de càmares per a la transmissió en 
directe pel canal de Youtube, va començar amb la felicitació per 
part de l’alcaldia a la regidora socialista Cristina Pérez, absent 
per maternitat. 

A més, l’alcalde, Oriol Lozano, va fer una breu crítica als tribunals 
espanyols per la possible revisió dels indults als polítics del 
Procés.

Ordre del dia: punts destacats
#. La modificació de crèdit núm. 6, per incorporació de romanent 
i generació de crèdit, va ser aprovada per unanimitat. 

Aquesta modificació atorga 271.714,20 euros de crèdit 
extraordinari per a la pavimentació del carrer Camí Creu de 
Baduell, dels quals 135.857,10 euros procedeixen del romanent 
de Tresoreria, i 135.857,10 euros més procedents de l’Ajuntament 
de Lliçà d’Amunt.

#. La modificació pressupostària núm. 7, per transferència de 
crèdit entre partides, també va ser aprovada per unanimitat.

Transferència de 16.137,36 euros procedents de la consignació 
per a l’estudi, assessoria i treballs tècnics, en favor de la 
modificació de les aplicacions del funcionariat d’urbanisme.

#. La modificació de l’Ordenança Fiscal núm. 18, d’utilització 
d’espais culturals, novament va ser aprovada per unanimitat.

Aquesta modificació de les taxes fa referència a 3 espais de la 
Torre Folch: la Sala Massagran, 212,57 euros dia i 37,17 euros 

hora; la Sala Patufet, 106,19 euros dia i 31,86 euros hora; i els 
Jardins, 265,48 euros dia i 42,48 euros hora.

#. La proposta de perllongació forçosa del servei de l’aigua, va 
ser aprovada per unanimitat.

Per tal de garantir l’abastament de l’aigua al municipi, s’ha de 
prorrogar el contracte actual amb CASSA, que finalitza el 30 de 
juny. De moment, 6 mesos ampliables a 6 mesos més mentre 
es regularitza si es canvia a no el sistema d’abastament de 
l’aigua.

#. Les perllongacions forçoses inicials de la prestació del servei 
públic de neteja viària —lot 2—, de la del servei públic de la 
Deixalleria —lot 3—, i de la recollida de fibrociment —lot 4—, 
per garantir la continuïtat dels serveis, van ser aprovades per 
unanimitat. 

A l’igual que amb el servei de l’aigua, s’ha de fer un estudi previ 
per definir si la gestió futura serà directa o indirecta.

#. Les festes locals corresponents a l’any 2023, van ser 
aprovades per unanimitat: 5 de juny —Segona Pasqua— i 28 
d’agost —Festa Major—.

#. El Pla d’Educació EDUCA16 va ser aprovat per majoria, amb 
l’abstenció d’un regidor d’ERC, absent de la Sala en el moment de 
les votacions. Recordem que el Pla local d’educació és una eina 
de planificació de l’acció política local en matèria educativa, que 
concreta les actuacions a endegar o canviar per tal d’assolir uns 
objectius determinats, prèviament consensuats i estudiats, que 
busquen la millora d’oportunitats educatives de la ciutadania.

#. La ratificació a l’adhesió a la Coordinadora Catalana 
d’Ajuntaments Solidaris amb el poble Sahrauí i el pagament de 
la quota anual de soci, exercici 2022, novament va ser aprovada 
per unanimitat, amb una quota de 185 euros.

Ordre del dia: propostes d’urgència
#. La modificació del preu públic per la venda de llibres publicats 
per l’Ajuntament i d’altres publicacions de caràcter anàlogues 
va ser aprovada per unanimitat.

Referent al preu de la segona edició del llibre de Pere Farnés, 
«Va passar una maltempsada», que, com a interès patrimonial, 
es mantindrà el preu de la primera edició: 12 euros.

Dues modificacions de crèdit, una modificació de les 
ordenances fiscals, la perllongació forçosa dels serveis 
de l’aigua, de la neteja viària i de la deixalleria, juntament 
amb l’aprovació de les festes locals per al 2023 i altres 
punts en un ordre del dia sense mocions per part dels 
diferents grups municipals van caracteritzar la sessió 
plenària de maig.

MODIFICACIONS DE 
CRÈDIT, PRÒRROGA 
DELS SERVEIS 
D’AIGUA, NETEJA 
VIÀRIA I DEIXALLERIA, 
I FESTIUS LOCALS AL 
PLE DE MAIG

alzinapalau.catalzinapalau.cat

JMP 30·05·2022
> Foto:  L’inici de la sessió
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L’alcalde de Palau-solità i Plegamans, acompanyat d’alguns dels 
membres de la Plataforma «Cuidem Gallecs, Salvem Palau» i 
de les tinentes d’alcaldia Eva Soler i Laura Navarro, va donar 
els principals arguments de l’equip de govern per evitar la 
construcció d’un nou polígon industrial i que aquests terrenys 
es declarin Espai Natural Protegit i ha demanat que s’incorporin 
al Pla especial de l’espai d’interès natural —PEIN— de Gallecs.

Lozano va demanar a tots els grups parlamentaris que es 
posicionin i que aquest tema es voti en la Comissió de Polítiques 
de Territori. 

«Ara tenim l’oportunitat de protegir el territori. Els veïns i veïnes 
de Palau-solità i Plegamans no es mereixen  que les entrades al 
poble estiguin ocupades per polígons industrials. Volem un poble 
de formigó, o un poble en un entorn verd i agrícola?». 

En aquest sentit, l’alcalde es va referir a la situació d’emergència 
climàtica en la qual ens trobem i que «ens preocupa el projecte 
de construir un altre polígon en un entorn natural i agrícola, tan 
important».

Compareixença davant la comissió de Polítiques Digitals 
i Territori en relació a la construcció d’un polígon 
industrial en aquests terrenys.

L’ALCALDE LOZANO 
DEFENSA AL 
PARLAMENT LA 
PROTECCIÓ DE L’ESPAI 
NATURAL DE GALLECS

alzinapalau.catalzinapalau.cat

JMP 03·06·2022
Font: Aj PsiP

> Foto:  Aj PsiP

LA PRESIDENTA DEL 
PARLAMENT, LAURA 
BORRÀS, VISITA LA 
NOSTRA VILA
> Entrega de l’obsequi commemoratiu

Amb motiu dels actes del 30è aniversari de 
la Fundació Folch i Torres, Borràs va visitar 
l’Ajuntament de Palau-solità i Plegamans.

A La MH Sra. Laura Borràs, Presidenta del Parlament de 
Catalunya, va visitar diumenge l’Ajuntament de Palau-
solità i Plegamans, coincidint amb els actes programats 
per la Fundació Folch i Torres pel 30è aniversari de la 
Fundació.

L’alcalde, Oriol Lozano, va rebre la presidenta a la porta 
de l’Ajuntament, acompanyat de membres del govern 
municipal i del consistori. Després de les salutacions, 
van posar rumb a la Sala de Plens per a la signatura 
del Llibre d’Honor.

Després de la signatura, la presidenta Borràs va rebre, 
de mà de l’alcalde Lozano, un obsequi institucional 
consistent en una peça numerada de ceràmica sobre 
elements patrimonials de la vila de l’artista local Núria 
Soley, que representa el Castell de Plegamans. Per la 
seva banda, Borràs va obsequiar l’Ajuntament amb un 
llibre sobre el Parlament.

Posteriorment, van fer una visita a la Torre Folch i van 
assistir als actes del trentè aniversari de la Fundació 
Folch i Torres, on Laura Borràs va encoratjat a la 
Fundació a continuar fent tasca de país, defensant la 
llengua i la cultura catalanes.

alzinapalau.catalzinapalau.cat

JMP 23·05·2022
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¡¡OFERTA!!
Transportes, Excavaciones y Material de Construcción

¡¡OFERTA!!

MATERIALES DE JARDINERÍA: 
bolo, marmolina y gravas de jardín

Llobregat 6-8 Nave 1[esquina Ter] • Pol. Ind. Can Cortès Sur
08184 PALAU-SOLITÀ I PLEGAMANS

Tel. 93 864 44 34
materialesmartínez@hotmail.es

Saco
Estiércol

6 €
50 l.

Saco
Tierra abonada

5 €
50 l.

El passat 20 de maig, a l’Auditori de Can Cortès, Marc Sanabria, 
portaveu del grup municipal PSC, va protagonitzar la conferència 
política «Tornem a fer avançar Palau», en la qual va repassar 
els tres últims anys de govern al municipi, i on va dibuixar la 
seva visió de futur per a la vila en aquesta etapa post COVID.

A l’acte, a més d’un nodrit grup de veïns i veïnes, van assistir 
altres companyes i companys de la comarca del PSC com 
Francisco Aranda —Primer Secretari de la Federació del Vallès 
Occidental Sud del PSC i Diputat al Congrés—, Andreu Iruela 
—Portaveu del PSC a Montcada i Reixac—, Montserrat Rueda 
—Portaveu a Sentmenat—, Javier Silva —Alcalde de Polinyà— i 
Lluís Tirado —Portaveu a Ripollet—.

Sanabria va compartir amb tots i totes les assistents, un anàlisi 
que, «aprofitava les lliçons apreses d’aquest tres anys de paràlisi 
al municipi» per comprendre millor els «desafiaments socials, 
econòmics i mediambientals que haurà d’afrontar la nostra vila 
en les pròximes dècades».

En aquest context, fent un repàs dels diferents temes que 
preocupaven al grup municipal, va destacar que el grup estava 
preparat per liderar el canvi necessari, ja que tenen «les ganes, 
els equips i la força per treballar incansablement». 

Entre altres temes, els socialistes van destacar:

• la importància de dotar de més seguretat als barris, 
eradicant pràctiques incíviques i evitar les ocupacions il·legals 
d’habitatges 

• treballar per tenir el municipi net de brutícia i pintades i amb 
voreres accessibles 

• una recollida d’escombraries adaptada a les realitats dels 
barris i fàcil per a les famílies 

• un nou espai per a la gent gran on trobar-se 
• generar oportunitats laborals, facilitats d’accés a l’habitatge i 

una oferta d’oci atractiva per a la gent jove
• protegir les famílies, especialment les més vulnerables 
• disposar d’un equipament esportiu amb piscina que sigui 

competitiva i sostenible
• potenciar la mobilitat sostenible a Palau però també la 

facilitat d’aparcament al centre 
• disposar de parcs infantils diversos, per a totes les edats, i 

que siguin un espai de referència pels nens i nenes.

Sanabria va finalitzar l’acte demanant la confiança del públic 
assistent per tal de continuar treballant per «un Palau que 
ambicioni progrés i que generi oportunitats; un municipi amb 
uns carrers segurs, nets i amables i que, sens dubte, ofereixi un 
projecte de futur als seus joves i qualitat de vida als seus grans. 
Tornar, en definitiva, a fer avançar Palau».

Marc Sanabria, portaveu del PSC a la vila, dibuixa la visió 
de futur per a la vila en aquesta nova etapa post COVID 
durant la conferència «Tornem a fer avançar».

EL PSC RECLAMA 
UNA VILA ‘QUE 
AMBICIONI PROGRÉS 
I QUE GENERI 
OPORTUNITATS’

alzinapalau.catalzinapalau.cat

JMP 23·05·2022> Foto:  Sanabria durant la 
conferència «Tornem a fer 
avançar»
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+34 607 753 459
info@jpsdisseny.cat

Grafisme & Comunicació

JPSDISSENY.CAT

@jpsdisseny

Com a comerciant NECESSITES
una pàgina web de referència?

Ara, a partir de 499 €
        

Vols gestionar i editar tu mateix
els contiguts de la web?

Ara, a partir de 999 €

un únic
pagament

un únic
pagament



Al Ple de febrer es va aprovar la creació d’una Comissió d’Estudi, 
formada per membres de la Corporació, per personal tècnic 
qualificat i per representants dels usuaris per tal de redactar 
una memòria justificativa per determinar el model de gestió 
més adient per al municipi.

Ja al maig, es va obrir un procés participatiu perquè la ciutadania 
esculli entre el model de gestió directa i el de gestió indirecta, 
que va finalitzar el passat 3 de juny. Paral·lelament, es va fer 
una sessió informativa per aclarir la diferència entre els dos 
sistemes, directe i indirecte, perquè la població disposés de més 
criteris a l’hora de votar.

Amb el procés participatiu obert i, vista la memòria pels 
diferents grups municipals, ràpidament part de l’oposició, 
PSC i Cs, van realitzar les corresponents rodes de premsa per 
compartir, entre altres coses, possibles errors a la memòria, 
d’una banda, i la manera en què s’ha portat tot el procés, d’altra. 
A l’espera del resultat de procés participatiu —en el moment del 
tancament d’aquesta revista, l’Ajuntament encara no havia fet 
públic el resultat—, farem unes pinzellades del rebombori de la 
gestió de l’aigua.

La sessió informativa
El passat 10 de maig va tenir lloc, a la Masia de Can Cortès, una 
sessió informativa i de debat sobre les dues opcions de gestió 
de l’aigua subjectes a participació, beneficis i inconvenients 
de la gestió directa i la gestió indirecta, així com les dades 
econòmiques dels estudis que l’Ajuntament ha realitzat.

La sessió, que van obrir l’alcalde, Oriol Lozano;  i el regidor 
de Serveis Municipals, Sergi Plaza, va comptar també amb 
l’explicació de l’experiència de l’Ajuntament de Terrassa, amb 
l’Anna Crispi, directora del Servei de Medi ambient de l’Àrea 
d’Urbanisme i Sostenibilitat de l’Ajuntament de Terrassa; i de  
Leonard Carcolé, soci fundador i conseller delegat de CAPIOL, 
Infrastructure&Asset Management SL, especialitzada en 
consultoria de serveis públics. Albert Solà, Gerent del Consorci 
d’aigües Besos Tordera, va actuar com a dinamitzador de l’acte.

Carcolé va parlar dels beneficis i dels inconvenients dels 
dos sistemes de gestió: la directa, prestada des de la pròpia 

administració local o a través d’una empresa independent de 
dret públic, com en el cas de Terrassa; i la indirecta, prestada 
contractant un gestor privat.

Segons el conseller delegat de CAPIOL, s’ha de tenir en compte, 
primerament, la qualitat, la continuïtat i el preu. Posteriorment, 
també es convenient tenir en consideració altres criteris, com 
les mesures socials i els criteris medi ambientals.

L’estudi realitzat per l’Ajuntament ha treballat en 16 criteris, dels 
quals, la major part estan en «color verd» —també podrien ser 
groc o vermell—  pel que fa a la gestió directa.

Òbviament, tots dos sistemes tenen els seus riscos. En la 
gestió directa, una vegada constituïda l’entitat, s’ha de separar 
empresarialment de l’Ajuntament i dedicar-se exclusivament a 
les tasques per a les quals l’entitat ha estat creada. En la gestió 
indirecta, ha d’haver una total transparència. L’Ajuntament no es 
pot desentendre ja que podria generar desconfiança.

Per la seva banda, Anna Crispi va explicar la trajectòria dels 
anys de gestió de l’aigua a Terrassa i com van aconseguir 
arribar i a aplicar la gestió directa amb una població de més de 
225.000 habitants.

Al torn de preguntes, part de la ciutadania i alguns líders polítics 
van realitzar les seves preguntes sobre aquest nou pla de 
gestió de l’abastament d’aigua: la gestió directa amb CONGIAC 
—Consorci de Gestió Integral d’Aigües—, a les quals, els oradors 
van respondre per aclarir els dubtes entre el vincle de CONGIAC 
amb l’empresa pública GIACSA.

El procés participatiu
Finalitzat el passat 3 de juny, el procés participatiu ha permès 
votar telemàticament, a través del portal de processos 
participatius; i presencialment en diferents punts de votació 
situats a la vila. Vilatans i vilatanes han pogut escollir entre:

• gestió directa, on el servei el presta el propi ens local o bé 
un organisme o entitat amb capital social íntegrament públic

• gestió indirecta, on l servei es presta mitjançant la concessió 
de serveis a una empresa privada o mixta.

Segons fons de l’Ajuntament, el resultat es farà públic en pocs 
dies.

Un sistema de gestió, una sessió informativa, una 
comissió, un estudi i un procés participatiu han provocat 
un pols polític entre govern i oposició a nivell de 
precampanya electoral.

TENSIÓ POLÍTICA PER 
LA GESTIÓ DIRECTA 
DE L’ABASTAMENT DE 
L’AIGUA

alzinapalau.catalzinapalau.cat
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> Foto:  RdP del govern
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> Fotos:  RdP del PSC i de Cs

Els diferents punts de vista polítics

Punt de vista del PSC

Marc Sanabria, Miquel Cañizares i Ignasi Martínez van fer una 
roda de premsa per posar «blanc sobre negre» després d’haver 
analitzat tota la documentació aportada pel govern del municipi 
sobre l’estudi i proposta per la gestió de l’abastament de l’aigua.

Segons el regidor Ignasi Martínez, «hem detectat que hi ha, des 
del primer moment, uns sèrie d’errors en la documentació que 
s’aporta, com la direcció del tipus de model que l’actual govern 
diu que és directe, i que nosaltres pensem que és molt indirecte, 
i, tot i que la votació està dirigida a que la població trii si volen una 
gestió directa o indirecta, creiem que s’està embolicant la troca 
respecte el que es vol i el que realment es farà». En aquest sentit, 
Martínez va recordar que el cost de la memòria realitzada per 
CAPIOL és de 15.000 euros.

Segons el PSC, han detectat un error d’uns 200.000 euros com a 
mínim respecte al que havia expressat l’equip de govern. A més 
creuen que la ciutadania està votant amb informació dubtosa i 
errònia; que el preu s’encarirà un 6%; que la memòria no explica 
si hi hauran servei d’urgències les 24 hores;que el ritme inversor 
serà similar a l’actual, amb gestió indirecta; i que s’eliminarà el 
fons social per situacions de vulnerabilitat. També va posar a 
CONGIAC i a GIACSA en el punt de mira per dos motius: segons 
el Tribunal Suprem i el TSJC, són un «frau de llei», d’una banda; i 
que, segons l’Autoritat Catalana de la Competència, CONGIAC és 
una «empresa fantasma» que vulnera la contractació pública, 
d’altra banda.

Punt de vista de Cs

El Grup Municipal Ciudadanos-Ciutadans —Cs— també ha volgut 
deixar clar, públicament, el seu posicionament davant el canvi 
de model de gestió de l’aigua.

Segons el regidor Juan Martínez, acompanyat pel coordinador 
de la formació, Juan Luis Trilla, la decisió del canvi de model es 
produeix «a partir de una decisión tomada de antemano que se 
està intentando justificar».

Martínez va assenyalar que s’ha tingut poc en compte l’opinió de 
la resta de grups municipals, a l’igual que algunes despeses de 
les que no han estat informats adientment. El regidor va afegir 
que també hi veuen errors en els trams i barems de l’aigua, 
a l’igual que consideren que la gestió directa incrementarà la 
plantilla de funcionaris municipals amb el corresponent cost 
addicional.

Finalment, tant Martínez com Trilla van comentar que no 
entenen per què s’ha de canviar el sistema de gestió de l’aigua 
si l’actual funciona molt bé i això ha estat reconegut per l’equip 
de govern.

Punt de vista del govern

Ni 24 hores van passar des de les declaracions públiques 
del PSC que des del govern es convoca una roda de premsa, 
inicialment «per informar sobre la Comissió d’Estudi per la 
Valoració de la forma de gestió del servei públic d’abastament 
d’aigua  i el procés participatiu sobre el model de gestió de l’aigua 
a Palau-solità i Plegamans» i, seguidament, per «desmentir 
informacions falses difoses pel grup municipal del PSC sobre el 
procés participatiu per a la gestió de l’aigua».

Amb la presència de l’alcalde, Oriol Lozano; la responsable dels 
Serveis Jurídics de l’Ajuntament, Sandra Cortiella; el regidor 
de Serveis Municipals, Sergi Plaza; la 1a Tinença d’Alcaldia, Eva 
Soler; i la 3a Tinença d’Alcaldia, Laura Navarro, van aclarir amb 
dades «aquestes afirmacions incorrectes» i van explicar la 
funció que exerceix la comissió d’estudi creada per determinar 
la forma de gestió del servei d’abastament d’aigua potable al 
municipi.

Una per una, el regidor Sergi Plaza va «desmentir» les 
afirmacions que el PSC —i també l’AV Can Cortès— havien publicat 
a les xarxes: no haurà increment del 6%, sinó que es congelaran 
les taxes els primers quatre anys  i a partir del cinquè pujar 
«sempre per sota de l’IPC»; el servei d’urgències 24 hores i les 
guàrdies es mantindran con fins ara; sobre el ritme d’inversió, 
es quadruplicarà l’actual, destinant 575.000 euros anuals; no 
hi haurà eliminació del fons social, s’incrementarà; CONGIAC 
«no és una gestió directa encoberta»; sobre la sentència que 
l’AV Can Cortès que al·ludeix a un defecte formal del medi propi, 
van assegurar que el consorci «està esmenant exactament en 
el sentit assenyalat a la sentència, de manera que el sistema 
gaudirà de tota la legalitat»; i, per últim, respecte del procés 
participatiu, «la Comissió d’Estudi té per objecte el que el seu 
propi nom indica: estudiar tots els aspectes de la gestió. I té per 
obligació, eliminar qualsevol error. El resultat final de l’Estudi és 
a disposició de tothom, i segueix demostrant la forma de gestió 
directa com la més convenient als interessos de la ciutadania».
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ESMORZARS I SOPARS

SERVEI DE TERRASSA TOT EL DIA

CUINA CASOLANA

Gaudeix de les nostres CERVESES especials

i de les nostres TAPES CASOLANES

MENÚ DIARI I
MENÚ CAP DE SETMANA

Camí Reial, 185 • Palau-solità i Plegamans

T. 93 830 09 32 - 677 877 895

OBERT de dimarts a diumenge de 8 a 23 h.
Dilluns tancat excepte festius

El president de PIMEC, Antoni Cañete, va continuar el passat 9 
de juny,al Vallès Occidental, una gira d’activisme empresarial 
que està recorrent diferents punts del territori català amb 
l’objectiu de compartir les inquietuds i les necessitats de les 
pimes i les persones autònomes, per tal de definir les prioritats 
de la patronal per als propers anys. Sota el títol «Reactivem-
nos», aquest tour pretén trobar solucions per superar la crisi i 
propiciar el creixement empresarial del territori, tot contribuint 
a la reactivació econòmica del país.

A l’acte hi van participar més de 350 empresaris i empresàries 
del territori. El president de PIMEC va explicar el motiu de 
l’activisme empresarial: «Volem situar les pimes en el pont 
de comandament, per tant, hem d’estar a tots els llocs on es 
prenen les decisions que afecten la petita i la mitjana empresa. 
Si no ho fem, uns altres decideixen per nosaltres i, per tant, 
no podem garantir que sempre es legisli pensant primer en 
els més petits. Només si estem en el pont de comandament, 
podrem aconseguir normatives justes i equitatives per competir 
en igualtat de condicions, ser viables i competitius i, per tant, 
propiciar el creixement econòmic del país».

Cañete també va parlar d’alguns dels temes que més preocupen 
al teixit empresarial local com l’energia, la formació i la reforma 
laboral. Així mateix, va reflexionar sobre els canvis que s’estan 
produint al món.

Al final de l’acte, Josep Maria Catalán, president de PIMEC Vallès 
Occidental els darrers 5 anys, va anunciar la seva decisió de 
deixar la presidència per motius personals, tot donant pas al 
fins ara vicepresident de l’entitat al territori des del 2016, Xavier 
Pujol, per al seu relleu. Per aquest motiu, PIMEC va aprofitat 
l’esdeveniment per retre homenatge a la figura de Catalán amb 
un reconeixement a la seva tasca i a les seves aportacions al 
front de la patronal al Vallès Occidental.

«Seguiré vinculat a la patronal, donant suport a les pimes locals 
i amb la satisfacció d’una feina ben feta al seu servei. Han estat 
anys de canvis a l’economia i al mercat de treball, però les 
empreses vallesanes són resilients i estic convençut que, de la 
mà de PIMEC, faran front a reptes futurs com la sostenibilitat o 
la digitalització», va manifestat Josep Ma Catalán.

Xavier Pujol és un empresari vallesà del sector dels serveis de 
les tecnologies de la informació —TIC—, soci-fundador i director 
de l’empresa Advanto de Sant Cugat del Vallès.

Josep M. Catalán anuncia durant la jornada la seva decisió 
de deixar la presidència de PIMEC Vallès Occidental, 
deixant pas a Xavier Pujol, fins ara vicepresident de 
l’entitat al territori.

MÉS DE 350 
EMPRESARIS I 
EMPRESÀRIES DEL 
VALLÈS OCCIDENTAL 
PARTICIPEN A LA 
JORNADA DE PIMEC 
‘REACTIVEM-NOS’

alzinapalau.catalzinapalau.cat
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VetPalau
Clínica Veterinària

Perruqueria
canina i felina

Carrer del Camí Reial, 113
Palau-solità i Plegamans

93 518 89 12
640 795 130

La ministra de Transports, Mobilitat i Agenda Urbana, Raquel 
Sánchez, va anunciar el passat 10 de juny, a Sabadell, un projecte 

de millora de l’AP-7/B-30 al seu pas pel Vallès. Una inversió a 
càrrec del Ministeri de 78,2 milions d’euros, que dotarà la via de 
millors connexions, millorant la fluïdesa del trànsit de la zona, 
suposant un estalvi de 500 milions d’euros per als usuaris 
d’aquestes vies. El pla adaptarà els dos eixos al nou escenari 
de mobilitat després de la fi de les vies de pagament estatals 
a Catalunya. 

Concretament, el projecte preveu:

• Reordenació d’accessos i millora de la connexió AP7-B30 
sentit Girona al tram Cerdanyola-Bellaterra.

• Connexió directa C-58 – AP7 direcció Tarragona
• Millora del ramal d’enllaç AP7 – C58 – N150 sentit Tarragona
• Millora de la funcionalitat de l’enllaç de Santiga
• Tercer carril sentit Tarragona, Montmeló-Mollet i millora de 

la connexió C17
• Millora enllaç AP7 – C60

Totes aquestes actuacions ja estan licitant els seus projectes 
constructius durant aquest 2022 i van ser detectades per 
l’Associació Àmbit B30 com a actuacions necessàries a la 
«Priorització d’actuacions en infraestructures i serveis de 
mobilitat del corredor de la B-30» pel progrés social i econòmic 
de l’àmbit de la B30.

Josep Monràs, president de l’Associació Àmbit B30 va mostrar 
satisfacció per l’anunci. En aquest sentit, va recordar que l’AP-7 
al seu pas pel Vallès ha patit un augment del 40% des de l’1 de 
setembre del 2021, i per tant «cal plantejar solucions per evitar 
tornar a patir situacions de retencions quilomètriques com les 
que hem viscut les darreres setmanes». Monràs també va posar 
èmfasi en el fet que «l’acord neix d’una col·laboració conjunta 
entre els Governs de la Generalitat i d’Espanya, fet molt positiu». 

Durant l’acte, també es va presentar la col·laboració establerta 
amb la Generalitat de Catalunya i els ajuntaments de Sabadell, 
Terrassa i Castellar del Vallès, per executar la Ronda Nord entre 
Terrassa i Sabadell —prevista al Pla Específic de Mobilitat del 
Vallès— per permetre descongestionar la Gran Via de Sabadell, 
facilitant la mobilitat amb Castellar del Vallès i millorar les 
opcions de connexió entre Terrassa i Sabadell. Al projecte, el 
Mitma finançarà les obres amb càrrec a la disposició addicional 
tercera de l’Estatut i serà la Generalitat qui tramitarà, projectarà, 
executarà les obres i tindrà la titularitat de la nova via, segons 
va informar l’Associació Àmbit B-30.

El projecte, compartit i treballat amb la Generalitat 
de Catalunya i el Ministeri de Transports, Mobilitat i 
Agenda Urbana, preveu diverses millores funcionals i de 
seguretat en enllaços i connexions de l’AP-7 i executar la 
connexió nord entre Terrassa i Sabadell.

ÀMBIT B30 VALORA 
POSITIVAMENT 
L’ACORD PER 
MILLORAR EL TRAM 
DE L’AP-7/B-30 AL SEU 
PAS PEL VALLÈS

alzinapalau.catalzinapalau.cat
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> Foto:  Àmbit B30
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GAUDEIX DE LA NOSTRA TERRASSA

ESMORZARS DE FORQUILLA
Menú esmorzar brasa 5,50€

Menú diari, 
caps de setmana i festius

 Arrossos i fideuàs,
cargols a la llauna

Cuina de mercat amb
productes de 

temporada

Horari:
de dimarts a dissabte de 5:30 a 17h

diumenge de 8 a 17h.
Dilluns tancat per descans del personal

DISPOSEM DE PUNTS DE RECÈRREGA DE
VEHICLES ELÈCTRICS PER ALS NOSTRES CLIENTS

Industria, 9  Pol. Ind. La Borda • 08140 CALDES DE MONTBUI

T. 930 236 742 • Reserves 651 900 192

L’inici de les obres va començar el passat 30 de maig. La 
reurbanització del carrer Plegamans, amb un pressupost de 
829.563,90 euros, IVA inclòs, tindrà una durada de 6 mesos, 
segons ha informat l’Ajuntament.

El projecte executiu es va aprovar al Ple de novembre de l’any 
passat. Recordem que aquesta zona té deteriorada la calçada 
i les voreres, el que implica que no siguin transitables amb 
seguretat. A més, no tenen una correcta accessibilitat i hi ha 
greus defectes a la xarxa de clavegueram, ja que s’han trencat 
tubs i pous en els darrers anys. A més, la reforma contempla 
la renovació de les instal·lacions d’aigua potable, eliminar trams 

de fibrociment i també es procedirà al soterrament de la línia 
de distribució elèctrica i de les instal·lacions de telefonia.

El passat 24 de maig es va fer una reunió a l’Auditori de 
Can Cortès on es va explicar amb més detall el projecte de 
reurbanització d’aquests carrers als veïns i veïnes. 

L’Ajuntament va deixar clar que el projecte compleix amb la 
normativa d’accessibilitat i amb una nova xarxa de sanejament 
d’acord amb el plec de prescripcions tècniques de la resta del 
municipi, amb l’objectiu d’aconseguir un espai públic accessible, 
segur i inclusiu.

L’adequació del carrer Plegamans a partir del carrer 
Castell i del carrer Santiago Rusiñol fins a l’Avinguda 
Catalunya per tal d’aconseguir un espai públic accessible, 
segur i inclusiu.

S’INICIEN LES OBRES 
DE REURBANITZACIÓ 
DEL CARRER 
PLEGAMANS

alzinapalau.catalzinapalau.cat
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    Aj PsiP

Notícia ampliada a:
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CELLER BALLBÈ
Vins, licors, fruites i verdures

Av. Catalunya, 214-216 - 08184 Palau-solità i Plegamans
T. 938 648 408

cellerballbe@hotmail.com - cellerballbe.com

El passat 12 de maig, a la Sala de Plens, es va procedir a la 
signatura de la renovació del conveni entre l’Ajuntament i el 
Casal de la Gent Gran. L’acte va comptar amb la presèn cia de 
l’alcalde, Oriol Lozano; la regidora de Gent Gran, Patricia Freire; i 
el president de l’Associació Casal de la Gent Gran de Palau-solità 
i Plegamans, Jaume Ventura.

La regidora Freire va posar de manifest que, encara que la 
quantitat del conveni, 12.000 euros, és menor que la de l’any 
2021, que va ser de 15.000 euros, i major que la de l’any 2020, 
que va ser d’11.400 euros, permetrà a l’Associació reactivar 
totes les activitats aturades durant dos anys de pandèmia. 
Freire va aclarir que, al 2021, malgrat la manca d’activitats, 
s’havia de fer una renovació de hardware i de software al Casal, 
fet que va permetre la xifra de 15.000 euros. «Ja que el Casal 
estava tancat, era el moment idoni per fer aquesta renovació de 
programes i ordinadors», va reblar la regidora.

Per la seva banda, el president Ventura va explicar que les 
activitats s’han tornat a reanimar i que «s’estan fent les sortides 
mensuals amb una mitjana d’entre 40 i 50 persones. A més, les 
sortides que es fan fora, grans viatges, també s’estan apuntant 
entre 15 i 20 persones».

L’activitat diària per excel·lència del Casal continua essent el 
Bingo, que aplega entre 30 i 40 persones. Abans de la pandèmia, 
aquesta xifra havia arribat a ser de fins a 60 persones. Ventura 
va compartir que «una de les activitats que està a tota marxa 
és el Taller de Vestits de Paper, de cara a la Festa de la Gent 
Gran que es farà a principis d’octubre, i que compta també amb 
la sortida habitual, encara pendent de programar».

Actualment el Casal compta amb 425 socis, dels quals una 
quarantena són «joves» que acaben de jubilar-se. El president 
va finalitzar «donant les gràcies a a l’Ajuntament per la seva 
col·laboració, que ens permet tenir un marge econòmic per no 
haver de patir».

L’alcalde Lozano va reafirmar el compromís amb l’Associació i 
amb la Gent Gran del municipi. Lozano va dir que «aquests dos 
anys anteriors han estat molt complicats. Enguany, però, és molt 
important el fet de tornar a fer les activitats i que tot es torni a 
reactivar: això és el que volem». 

Lozano va reblar l’acte avançant que «estem contents també 
de que es pugui celebrar la Festa de la Gent Gran, que farem a 
l’octubre, a la setmana de la Gent Gran, data que recuperem i que 
és el que pertoca».

Un conveni per 12.000 euros per al desenvolupament i recuperació de totes les 
activitats prepandèmia que permetrà el Casal tenir un marge econòmic per a 
la realització de totes les tasques.

alzinapalau.catalzinapalau.cat
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RENOVACIÓ DEL CONVENI ENTRE 
L’AJUNTAMENT I EL CASAL DE LA GENT GRAN
> Foto: Patricia Freire, Oriol Lozano i Jaume Ventura a la signatura del conveni.
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O F E R TA  D E  T R A B A J O

¿TE GUSTARÍA TRABAJAR
EN EL CAMPO?

Hacer trabajos de mantenimiento, 
limpieza y pintura...

T. 608 440 864
Interesados contactar con ANTONIO

Imprescindible CARNET DE CONDUCIR

3 jul 22

Venda de tiquets durant el mes de JUNY a
Casal d’avis de Can Cortès

Quiosc  Roser

Forn Corominas

Forn Turon

Perruqueria Mireia

Preu: 16 €

12.30 h. Pavellò Cobert Municipal d’Esports

900 100 036
asociacioncontraelcancer.es

Col·labora

Anima’t i vine al nostre dinar solidari!

Dinar solidari  
contra el càncer 

a Palau-solità i Plegamans

associació
contra el cancer

El nostre agraïment als comerços, 
a les entitats i a l’Ajuntament, per 
la seva participació.

El consistori ha fet públic, des de fa pocs dies, l’entrada en 
funcionament de la nova àrea d’emergència de davant de la 
Deixalleria Municipal i que s’ha de fer amb la Targeta de Serveis 
Municipals, la qual es pot obtenir gratuïtament a l’Ajuntament. 

L’ús d’aquesta àrea d’emergència està destinat a casos 
excepcionals quan, per causes sobrevingudes, no es pugui 
complir amb el calendari de recollida «porta a porta». 

En aquest sentit, l’Ajuntament ha informat que el sistema de 
recollida ha ser ser sempre el «porta a porta» i, per aquest 
motiu, l’ús de l’àrea d’emergència és per casos excepcionals, 
com per quan no es pugui complir amb l’horari i/o calendari de 
la recollida porta a porta, però no per a ser utilitzada de forma 
habitual. I també per a la ciutadania de segona residència.

Dins l’àrea d’emergència hi ha contenidors per a l’orgànica, el 
vidre, paper, envasos i el rebuig, a més d’un contenidor per als 
residus tèxtils i per l’oli de cuina.

La zona està dotada d’una càmera de videovigilància. 
Paral·lelament, amb el sistema de tancament amb targeta es pot 
regular el número de vegades a la setmana que cada habitatge 
hi pot accedir, amb l’objectiu de controlar i comprovar-ne el seu 
bon ús.

L’Ajuntament ha recordat que residus voluminosos, restes 
vegetals, runes i residus especials cal portar-los a la Deixalleria, 
o si més no, trucant  per al servei de recollida al domicili 
d’aquests residus: «abandonar residus és una infracció que pot 
comportar sancions de fins a 3.000 euros».

Des del mes d’abril, l’àrea d’emergència de davant de la deixalleria està tancada, 
i només s’hi pot accedir amb la Targeta de Serveis Municipals. alzinapalau.catalzinapalau.cat

JMP 16·05·2022
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TARGETA MUNICIPAL NECESSÀRIA PER 
ACCEDIR A L’ÀREA D’EMERGÈNCIA DE LA 

DEIXALLERIA
> Foto: Àrea d’emergència de la Deixalleria
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Preparació de les figures i de la construcció del 
Pessebre monumental
Des del mes d’abril, els dimarts i dimecres a la tarda, a la casa 
de Can Malla, bull d’activitat. El pessebre monumental avança 
a bon ritme tant en l’equip de modelar les gran figures con en 
l’equip que construeix l’edificació on s’emmarcarà aquest gran 
pessebre.

La previsió es tenir-ho tot enllestit el mes de juliol per poder-
lo muntar sobre una tarima a principis de desembre a sota la 
porxada de la plaça de Ca l’Estruch, i que allà hi estigui exposat 
perquè tothom que hi passi el pugui veure pels quatre costats 
fins passades les festes nadalenques.

Es una nova experiència que el pessebristes de Palau volem 
oferir a tots els nostres veïns i a tots que ho vulguin venir a 
veure: celebrarem els 40 anys de la nostra Entitat.

Assistència a Rubí en motiu del dia de 
l’Associacionisme Cultural Pessebrista
l passat dissabte, 4 de juny, un bon nombre de pessebristes de la 
nostra Associació vam assistir a la trobada que els companys de 
Rubí havien organitzar amb motiu del Dia de l’Associacionisme 
Cultural.

Aquest acte és una manera més retrobar-nos amb molts 
pessebristes catalans i que es fa des de molts anys en diferents 
municipis, i  que ara feina dos any que, a causa de la pandèmia, 
no s’havia pogut fer.

Va ser una diada molt bonica i interessant en la que es va poder 
gaudir de visites culturals a Rubí, d’experiències alternatives del 
pessebrisme i d’un bon dinar. Esperen que es pugui continuar 
fent el propers anys en pobles de tradició pessebrista.

La Botifarrada del Guirigall 
Aquest passat dissabte, 11 de juny, el pessebristes de Palau 
ens hem retrobat en un acte multitudinari amb les graelles i 
entrepans per tal de preparar la Botifarrada que es va servir 
als assistents a la Festa del Guirigall, que es feia a la plaça de 
l’Ajuntament.

Ara, l’escenari era diferent, va ser al parc Onze de setembre en 
lloc de Can Cortès i la previsió del nombre d’entrepans a sevir 
va ser molt menor, 700 en lloc de 3.000.

Però ja ens anava bé, tant per poder compensar parcialment 
la manca d’ingressos com l’entrenament que ens representava 
després de dos anys de no poder fer, a causa, també de la 
pandèmia, la botifarrada de la vigília de reis.

L’acte va estar bé; el lloc, agradable; i la participació, prou 
compensatòria: vam repartir prop de 600 entrepans.

Moltes gràcies a tots els que hi van voler compartir.

Preparació de les figures i de la construcció del Pessebre 
monumental, assistència a Rubí en motiu del dia de 
l’Associacionisme Cultural Pessebrista, i la Botifarrada 
del Guirigall.

ELS PESSEBRISTES DE 
PALAU, MÉS ACTIUS 
QUE MAI

alzinapalau.catalzinapalau.cat

Ass Pessebrisa PsiP  
12·06·2022

> Foto:  Ass Pessebrista PsiP

JUNY 
Dimarts i dimecres pessebristes
Preparació del pessebre monumental de 18 a 20 h.

JULIOL
Dimarts i dimecres pessebristes
Preparació del pessebre monumental de 18 a 20 h.

Publicació del núm. 37 de la revista de la nostra 
Associació: «El Grèvol»

Dissabte, 9, a partir de les 9 del matí
Jornada de reorganització i condicionament de la casa 
de Can Malla 

Curset 2022 de L’Escola de Pessebrisme
Divendres a la tarda  des del 16 de setembre fins el 25 
de Novembre
HORA: 17:30 a 20:00 h a Can Malla. Dos grups: Nens i 
Adults.
Places limitades i per estricte ordre de matriculació. 
Els menors de 12 anys hauran d’anar acompanyats.
Preu: 18€, Socis; 25€, No-socis; Quota anual Associació: 
12€ —familiar—
Per informar-vos d’aquestes activitats ho podeu fer contactant 
per correu electrònic «pessebrepalau@gmail.com», 
Per saber totes les activitats que fem habitualment, també 
podeu entrar a la nostra pàgina web: www.pessebrepalau.cat.

Properes activitats
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El passat divendres 10 de juny es va realitzar a la Fundació 
Folch i Torres l’exposició dels treballs realitzats pels alumnes 
de l’Institut Can Periquet sobre la tasca i figura del pedagog 
Lluís Folch i Torres. A l’acte hi van assistir també professors de 
l’institut; el regidor d’Educació, Ignasi Fargas;  i el director de la 
Fundació Folch i Torres, Jordi Folch i Pons.

L’alumnat ha pogut conèixer al llarg d’aquest període la tasca 
educativa que va fer el pedagog Lluís Folch i Torres, segon dels 
cinc germans Folch i Torres. 

Durant aquest curs, coordinats per un professor i per un 
membre de la Fundació, diversos alumnes d’ESO han conegut 
i analitzat alguns dels materials que Folch i Torres va crear els 
anys 20 i 30 per posar en pràctica les seves idees de pedagog 
d’avançada, seguidor de la pedagoga Maria Montessori.

En aquest sentit, s’ha materialitzat en un vídeo del material 
didàctic que va elaborar Folch i Torres, en unes aplicacions 
informàtiques de jocs i en la reproducció física d’un joc, creat 
també pel pedagog català.

Hem de recordar que aquestes activitats s’han pogut realitzar 
gràcies al conveni de col·laboració que l’Institut Can Periquet i la 
Fundació Folch i Torres van signar a finals de l’any passat per 
tal d’invertir hores del servei comunitari en una acció concreta 
de vincle i d’aprenentatge amb una entitat de la vila amb molta 
riquesa cultural i en un projecte a llarg termini.

Els treballs de l’alumnat de l’institut s’han realitzat 
entorn la tasca i la figura del pedagog Lluís Folch i Torres.

ELS ALUMNES DE CAN 
PERIQUET EXPOSEN 
ELS TREBALLS A LA 
FUNDACIÓ FOLCH I 
TORRES

alzinapalau.catalzinapalau.cat
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PART DEL PRIMER 
PREMI DE LA LOTERIA 
NACIONAL DEL 28 DE 
MAIG S’HA VENUT A 
PALAU.
> Celebració del segon premi de la Loteria de Nadal 2020 | Arxiu

El 36.855, agraciat amb 600.000 euros la sèrie, 
s’ha repartit a Palma de Mallorca, Ciudad Real, 
Màlaga i Palau-solità i Plegamans.

L’Administració de Loteria núm. 1 de Palau-solità i 
Plegamans va repartir part del primer premi de la 
Loteria Nacional que es va celebrar el passat dissabte 
28 de maig.

Alguns palauencs i palauenques, de moment en el 
anonimat, han guanyat 60.000 euros per cada dècim 
de loteria del núm. 36.855 en l’últim sorteig de maig. El 
número es va vendre a Palma de Mallorca, Ciudad Real, 
Las Lagunas —Màlaga— i al nostre municipi.

No és la primera vegada que l’Administració de 
Loteria núm. 1 reparteix un premi important. Aquesta 
administració va repartir 12,5 milions d’euros del segon 
premi del Sorteig Extraordinari de Nadal de l’any 2020.

Aquesta revista ha parlat amb la Sílvia, treballadora de 
l’administració des de fa 20 anys. «Estic molt contenta 
per haver contribuït, una vegada més, en fer realitat les 
il·lusions d’alguns dels habitants del nostre municipi 
amb les necessitats que actualment tots en tenim», va 
explicar la Sílvia.

Al contrari del sorteig de Nadal, on els premiats volien 
cobrar ràpidament, en aquesta ocasió, ningú no ha 
vingut per intentar cobrar o preguntar com ho hauria 
de fer per rebre els diners —al menys, fins al dia 31 de 
maig, que va ser quan vam parlar amb l’Administració 
de Loteria—.

alzinapalau.catalzinapalau.cat
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Cuidem Gallecs, 
Salvem Palau
NO AL POLÍGON

cuidem gallecs

COMPAREIXENÇA A LA COMISSIÓ DE TERRITORI 
DEL PARLAMENT DE CATALUNYA
El passat 18 de Maig, unes setmanes abans del previst, 
es va produir la compareixença de la Plataforma Cuidem 
Gallecs, salvem Palau —NO al polígon— davant la comissió 
de Territori del Parlament de Catalunya.

Van comparèixer en nom de la Plataforma els companys Joan 
Payola i Dani Cama per tal de defensar els arguments que ens 
porten a demanar als diferents grups parlamentaris la redacció 
i aprovació d’una proposta de resolució que insti al Govern de 
la Generalitat a aturar definitivament el desenvolupament del 
polígon de Llevant i l’ inclusió d’ aquests terrenys públics al PEIN 
de Gallecs,

Va obrir l’exposició en Joan Payola fent una àmplia explicació 
del context històric d’aquests terrenys i com al llarg dels anys 
aquests han estat sotmesos a la voluntat de diversos plans 
urbanístics supramunicipals, raó per la qual els palauencs mai 
han pogut decidir el futur d’aquesta part del seu municipi,

A continuació, en Dani Cama va fer un repàs de les raons més 
actuals per les quals ens oposem a la construcció del polígon 
industrial, raons com l’augment de la mobilitat de vehicles amb 
negatives conseqüències sobre la ja malmesa qualitat de l’aire 
i la salut de les persones, la paulatina destrucció del mosaic 
agroforestal del Vallès demostrant la poca importància que 
donen les administracions a la sobirania alimentària del país o 
la destrossa paisatgística  a l’entrada sud del nostre municipi.
Després d’una roda de preguntes dels diputats, els portaveus 
de Comuns, ERC i CUP van confirmar el seu recolzament a les 
nostres demandes i es van oferir a treballar conjuntament per 

tal de que aquesta proposta de resolució pogués ser preparada 
i votada abans acabi el present curs parlamentari. 

No tan clars s’han mostrat els representants de JxC al Parlament 
respecte al tema, tot i la seva bona predisposició a continuar 
treballant una solució.

Sobre els dos grups que a nivell municipal son partidaris del 
desenvolupament del polígon, PSC i Cs, a nivell parlamentari no 
es mostren de moment tant en contra dels nostres raonaments 
per tant encara mantenim l’esperança d’un canvi d’opinió que 
fes que aquesta proposta de resolució tingues un pes molt 
mes important i demostres que la defensa del medi ambient 
—i per tant la vida— està per sobre d’ interessos econòmics o 
partidistes.

D’altra banda, dues setmanes després va comparèixer davant 
la mateixa comissió l’alcalde de Palau-solità i Plegamans, 
Oriol Lozano, que va confirmar davant els diputats la posició 
del govern municipal en contra del polígon, demostrant que 
aquesta posició contraria es la majoritària a la població i que la 
situació actual al Vallès, declarat zona d’emergència climàtica, 
requereix d’actuacions en direcció de revertir el problema, no 
agreujar-lo.

Continuem doncs des de la Plataforma cremant etapes d’aquest 
procés institucional que esperem arribi a bon fi. Recordar-vos 
que sense mobilització ciutadana no s’hagues arribat fins aquí i, 
que si cal, caldrà retornar a mobilitzar-se.
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Pep Camps Barnet
Coach i Pedagog
www.pepcampsbarnet.com

coaching

L’estil de comportament adult
L’estil de comportament ADULT és aquell en el qual apliquem 
la nostra capacitat raonadora per analitzar una situació de la 
manera més objectiva possible per prendre una decisió. Dins 
del nostre estat adult, actuem d’una manera reflexiva, deixant 
de costat els sentiments i aquelles creences i pensaments que 
poden ser subjectius. L’estat ADULT respon a allò que convé fer.

Diferències entre el comportament «adult» i el 
comportament «pare»
Possiblement el millor que podem fer per entendre les formes 
d’actuar és il·lustrar-lo a través d’un exemple. Som-hi doncs.

Imaginem que, després d’esperar-nos mitja hora en un 
restaurant que ens portin el primer plat, el cambrer ens porta 
un plat que no hem demanat. Li diem que aquest no és el que 
hem demanat i ens respon: «Vostè sabrà el que ha demanat, 
però jo sé el que he escoltat…»

Si els pensaments de l’estat PARE serien del tipus: «aquest 
home és un impresentable», «no són formes» o «aquest home 
es mereix un escarment», els pensaments de l’estat ADULT es 
podrien assemblar a «està atabalat per tanta feina», «què li 
deu d’haver passat?» o «a veure com solucionem aixó». Es veu 
la diferència? Mentre que els pensaments de l’estat PARE es 
basen en judicis de valor i són més rígids, els de l’estat ADULT 
s’orienten a la recerca de causes i solucions i són més flexibles.

Pel que fa als comportaments —accions— de l’estat PARE, 
serien del tipus: dir-li que és un mal educat, dir-li que avisi 
immediatament a l’encarregat del restaurant o manifestar-
li que el client sempre té la raó. Si actuéssim des de l’estat 
ADULT, li preguntaríem si està segur que no és ell qui s’ha 
equivocat, li explicaríem les raons per les quals no estem 
d’acord i demanaríem una solució o faríem una queixa escrita 
argumentada. Si ens hi fixem, donar ordres, fer crítiques o 
recórrer a refranys o frases fetes són accions típiques del 
comportament PARE. Pel que fa el comportament ADULT, 
acostuma a preguntar, negociar, argumentar i arribar a acords.

Versions positives i negatives de l’estat de 
personalitat «adult»
Teniu ara informació sobre els vostres patrons de 
comportament? Teniu tendència a actuar i pensar des del vostre 
PARE interior? O esteu més acostumats a fer-ho des del vostre 
estat interior ADULT? O sentiu que teniu més tendència a actuar 
en base a les vostres emocions? —en aquest cas, no us perdeu 
el proper post d’aquesta categoria, ANÀLISI TRANSACCIONAL, 
dedicat al NEN interior—. Com hem dit en posts anteriors, no 
hi ha un estat de comportament millor que un altre, sinó que 
dependrà d’un munt de variables: a qui m’adreço, on, en quines 
circumstàncies, què vull aconseguir…? Però sobretot amb quina 
ACTITUD, el que acostumem a dir el COM de la comunicació. A 
continuació m’explico.

L’estat de la personalitat «adult» positiu
Bé, «positiu» és una manera de dir-ho, per entendre’ns 
ràpidament. Però seria més encertat segurament parlar d’ADULT 
eficaç o «ben enfocat». L’anàlisi d’una situació, la recerca de 
dades objectives, la reflexió i l’avaluació que ens porta a la presa 
de decisions sempre és desitjable si tot plegat està acompanyat 
d’una actitud PROACTIVA, que suposa sobretot un component 
de valentia i d’orientació a l’acció. Seguint amb els exemples, 
suposem que volem canviar de feina, ja que no ens satisfà 
l’actual. Això suposarà una anàlisi de les pròpies competències, 
del mercat, de les ofertes a les quals optem, de la qualitat del 
currículum… I després d’un temps concretat per a l’estudi de 
totes aquestes variables i d’avaluar les opcions reals que tenim, 
caldrà prendre una decisió, segurament sense saber si serà 
l’encertada o no. Però ho haurem de fer. Esteu d’acord?

L’estat de la personalitat «adult» negatiu
També serà més adequat parlar d’ADULT ineficaç o «desenfocat» 
enlloc de negatiu. Si el mateix aparent procés d’anàlisi i presa 
de decisions no es materialitza en accions i no acaba més que 
en això, en aparença, hem de començar a sospitar que alguna 
cosa no ha funcionat. No em refereixo a que no haguem 
trobat feina, sinó al fet que ni tant sols hem iniciat el procés 
de recerca i tot s’ha quedat en una bonica planificació, però 
no executada. Potser hi ha hagut un excés d’anàlisi que ens ha 
esgotat? Potser un excés de dades o unes fonts inadequades on 
recollir-les ens han desanimat? O qui sap si, després d’un temps 
d’anquilosament integral, se’ns ha despertat una POR enterrada 
que ens ha bloquejat…

Bé, just aquí ho deixem en el punt per poder abordar l’estat de la 
personalitat NEN, cosa que farem en el proper article.

Molta salut i bones reflexions!

COM EM COMPORTO:  EL MEU ESTAT ‘ADULT’
El mes passat, explicava 
la part del comportament 
humà més tradicional i 
normatiu, anomenat des de 
l’Anàlisi Transaccional Estat 
del jo PARE. Avui, seguint 
amb el mateix model 
psicològic, abordarem l’estat 
del jo ADULT.
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7 de juliol
LA FRESQUETA
!Que Buen dia! amb Maite Guevara
Plaça de l’1 d’Octubre

1-3 de juliol

Festa de Sant Pere 2022

Carrer Sant Galdric – La Sagrera

30 de juny

Formació per a entitats: 
com optimitzar les xx.ss
Sessió virtual

25 de juny

Ball de tarda

Sala Polivalent

23 de juny

Revetlla de Sant Joan

Can Cortès

19 de juny

Cinema Cicle Gaudi
El Ventre del Mar
Teatre de la Vila

Fins al 30 de juny

Exposició Joan Triadú a la Ciutat 
dels Llibres
Espai Massagran, Torre Folch

Fins al 30 de juliol

La Fresqueta

Activitats a l’aire lliure

Fins al 5 de juliol

Curs d’iniciació al japonès a través 
del manga
Espai Jove l’Escorxador

Fins al 29 de juny

Taller d’aeris; teles i trapezi

Espai Jove l’Escorxador

Lliga Fotogràfica        
               ARTS & FOTO

Us agrada la fotografia com a eina d’expressió artística? 
A Arts&Foto ens trobareu al primer pis de la Sala 
Polivalent, en Camí Reial 142, a Palau-solità i Plegamans. 
Cada dimarts de 20 a 22h ens hi reunim per fer tallers, 
xerrades, sortides i una lliga fotogràfica. Si voleu més 
informació sobre el que fem, passeu un dia pel Taller de 
les Arts, a la nostra reunió setmanal ,  o envieu-nos 
un correu electrònic a artsifoto@gmail .com  o 
a tallerdelesarts@gmail.com. 
Us informarem sense cap compromís.

Aquest mes el tema de les fotografies ha estat 
«ESPORT», amb el que s’han presentat fotografies 
de tota mena, i de diferents temàtiques. Aquí teniu 

les tres primeres. 
Si les voleu veure totes haureu d’entrar al nostre 

blog que us posem al final.

Col·laborador:

Per veure totes les fotografies
fototallerdelesarts.blogspot.com

√ 1r Classificat | Surfejant | Chus Lobato

√ 2n Classificat | Spartan 12651 | Joan Suñé

√ 3r Classificat | KO | Pedro Mohedano

AGENDA CULTURAL
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J. Beatobe [centre] - C/ Anselm Clavé, 1 - T. 94 864 80 47

A. Fallone [Can Cortès] - C/ Camí Reial, 54 - T. 93 864 00 46

L. Lacorzana [Sagrera] - C/ Sagrera, 4 - T. 93 864 98 30

N. Muntada [Pavelló] - C/ Secretari Gil, 21 - T. 93 864 96 80

D. Lagarda [Av. Catalunya] - Av. Catalunya, 138 - T. 93 864 48 96
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Ambulàncies 
[TSC]
Ajuntament
Jutjat de Pau
Mossos d’esquadra 
[Santa Perpètua]
Mossos Trànsit 
Protecció civil / Policia
Aigües Cassa
Autobusos Sagalès
Biblioteca municipal
Bombers Generalitat
CAP Palau
[Consulta mèdica]
CAP Santa Perpetua
[urgències mèdiques]
Camp de futbol 
Cementiri municipal
Cementiri Parroquia
Creu Roja [Caldes]
Deixalleria Municipal

Escoles
Escola bressol El Sol
Escola bressol Patufet
Escola Marinada
Escola Mpal. Adults
Escola Mpal. Música
Escola Can Cladellas
Escola Palau 
Escola Folch i Torres
Inst. Can Periquet
Inst. Marinada
Inst. R. Casas i Carbó

Farmàcies
J. Beatobe [centre]
A. Fallone [Can Cortès]
L. Lacorzana [Sagrera]
N. Muntada [Pavelló]
D. Lagarda [Av. Catalunya]

Taxi Caparròs
Radio Taxi
[Palau-Mollet]

061
93 864 80 56
93 864 56 63

93 581 77 00
088 
93 864 96 96
93 715 57 00
93 593 13 00
93 864 41 77
085
93 864 98 98
93 728 44 44

93 560 06 11
93 864 90 07
93 864 80 56
93 864 82 00
93 865 35 35
93 864 37 89

93 864 96 74
93 864 58 53
93 864 88 53
93 864 04 90
93 864 98 32
93 864 47 10
93 864 51 59
93 864 88 85
93 864 35 29
93 864 98 92
93 864 95 95

94 864 80 47
93 864 00 46
93 864 98 30 
93 864 96 80
93 864 48 96 
617 378 035
93 864 90 35 
93 593 74 01

d’interèsd’interès30



CLASES de refuerzo durante el 
verano y curso escolar para alumnos 
de Ed. Infantil y Primaria. Mucha 
experiencia. ISABEL. 676 024 525

NECESITO trabajar en tareas de 
limpieza o cuidado de personas 
mayores. AMPARO. 631 064 354

SE OFRECE señora para el cuidado 
de personas mayores. Con 
experiencia. Externa o interna. 
MARIANA. 688 406 909

BUSCO FEINA de chofer particular, 
permiso B. MANUEL. 662 201 928

SEÑORA para cuidar personas 
mayores como externa, con 
experiencia. ÁNGELES. 633 197 902

SE OFRECE chico para trabajos de 
granja y asistencia de chófer los 
fines de semana. VÍCTOR MANUEL. 
671 303 838

SE OFRECE Limpieza minuciosa de 
todo tipo de vehículos. Limpieza 
interior, exterior, tapizados, pulido 
de faros/carrocería a domicilio y sin 
agua! GISELA. 675 962 497

SE OFRECE señora para cuidado de 
personas por la noche, de lunes a 
viernes. Con experiencia.
ZORAIMA CABALLERO. 660 910 160.

COMPRO discos de vinilo. Paso por 
domicilio. JOAN. 610 432 869

BUSCO FEINA per a tenir cura de la 
gent gran, interna o externa. També 
per a neteja o d’atenció al client. 
Experiència i disponibilitat immediata. 
NOHEMY. 633 153 032

SE OFRECE señora vecina de palau 
para el cuidado de niños o ancianos. 
SRA. MARÍA. 617 707 837

ESTUDIANT univ. filologia anglesa i 
catalana (Proficiency-C2) per a fer 
classes de repàs. Totes assignatures 
primària, ESO i Batxillerat. 
ALEIX. 638 655 597

SE OFRECE vecino de Palau para 
limpieza de casas, jardín, recados, ir 
de compras, asistencia de chofer, etc. 
MANUEL. 662 201 928

SE OFRECE chico para limpieza de 
casas, jardines, pequeños recados, 
ir al súper, etc. Precios económicos.  
LLUÍS. 610 804 752

PARQUING EN LLOGUER
Plaça d’aparcament en lloguer 
al carrer Dante, La Sagrera.   
MARTA. 687 244 232

COMPRO Y VENDO discos de 
todas las épocas. Interesados 
ponerse en contacto con   
DAVID. 670 867 750

SE NECESITA peluquera y pedicura 
a domicilio. Horario a convenir.   
ELENA. 938 645 071

BUSCO habitación o loft para pareja 
en la zona de Palau-solità i P.   
NATALY. 631 773 604

ES NECESSITA mecànic de 
coches per a taller de reparació.   
BIEL. 639 980 028 / 938 651 040

SE TRASPASA BAR OLIVA 
por motivos de salud.   
INGRID. 666 216 515

Si vols publicar un ANUNCI CLASSIFICAT GRATUÏT, 
envia un WhatsApp        al 607 753 459, 

o directament al web de L’Alzina: alzinapalau.cat/publicar-anunci/

+ NOTÍCIES PUBLICADES AL WEB alzinapalau.cat

SRA. 49 AÑOS,  limpia y responsable 
busca habitación para alquilar.   
MARTA. 646 968 501

SE OFRECE señora catalana para 
servicio doméstico responsable.   
MARTA. 646 968 501

A N U N C I SA N U N C I S
CLASSIFICATSCLASSIFICATS



UN COMPLEX RESIDENCIAL 
I ASSISTENCIAL AMB UN SERVEI
DE QUALITAT I AMB TOTES
LES GARANTIES ON
ET SENTIRÀS COM A CASA

Av. Catalunya, 264-266 - 08184 Palau-solità i Plegamans (Barcelona)
T. 931 479 000 - F. 931 479 002
info@residencialpalau.com - www.residencialpalau.com

N O U S  A P A R T A M E N T S  T U T E L A T S
Ideal per a persones amb dependència de grau 1
Per a una vida autònoma amb un ventall de serveis a la carta
Total llibertat de moviment per a una millor qualitat de vida
Seguretat, funcionalitat i sostenibilitat al teu abast

PALACENT Centre Assistencial
Centre sanitari mèdic que possa a
disposició dels seus usuaris els serveis de:

• Consultes Mèdiques
• Rehabilitació
• Radiodiagnosi 
• Urgències

REALITZACIÓ D’ANÀLISIS CLÍNIQUES
A MÉS...

Es treballa amb
Mútues i Particulars

Cita Prèvia i Urgències: Dimarts, Dimecres i Dijous, de 8:30 a 11h. - Tel. 93 147 90 10 - info@palacent.com

• Sang
• Orina
• Femta
• Anatomia Patològica
• PCR
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